
Fra: Rene Thomsen

Til: Fællespostkasse Vanløse Lokaludvalg

Emne: Re:  SV:  Trafiksikkerhed  på Ålekistevej

Dato: 5. august  2016 15:03:23

Tak

Sendt fra min iPad

>  Den 5.  aug.  2016 kl.  10.24 skrev Fællespostkasse Vanløse Lokaludvalg
< vanloeselokaludvalg@okf.kk.dk> :
>
>  Kære Rene
>
>  Tak for din henvendelse. Vi har ikke modtaget nogen mail via kontaktformularen, der må være
noget teknik,  der ikke virker,  som jeg får kigget  på.
>
>  Jeg vender  tilbage med lokaludvalgets svar.
>
>
>  Med venlig hilsen
>
>  Julie Wolfsberg Oscilowski
>  Udvalgssekretær
>  Sekretariatet  for Vanløse Lokaludvalg
>  _______________________________
>  KØBENHAVNS KOMMUNE
>  Økonomiforvaltningen
>
>  Frode Jakobsens Plads 4
>  2720 Vanløse
>
>  Mobil 6037 9460
>  Email jwo@okf.kk.dk
>  EAN 5798009800275
>
>
>  -----Oprindelig meddelelse-----
>  Fra:  Rene Thomsen [mailto:rth72003@yahoo.dk]
>  Sendt:  1.  august  2016 13:58
>  Til:  Fællespostkasse Vanløse Lokaludvalg
>  Emne: Trafiksikkerhed på Ålekistevej
>
>  Kære Lokaludvalg
>
>  Jeg har et  par gange kontaktet jer  gennem kontaktformularen på jeres hjemmeside,  men har
intet  hørt  på trods af første gang var for et  halvt år siden.
>
>  Lokaludvalget tager løbende en række aktuelle emner op for vores fælles bydel. Tak for det.  Fx
cykelparkering ved stationen, cykelstier  m.m.
>
>  I  den forbindelse vil jeg gerne høre hvad lokaludvalget  overvejer i forbindelse med Ålekistevej. Det
er den vej i Vanløse uden sammenligning at  der er flest  trafikuheld ses det  i statistikken for
kommunen. Der er rigtig mange bløde trafikanter i form af gående og cyklende også de sårbare
som fx børn og ældre.  Det  skyldes blandt andet  en række insitutioner og 4 skoler. De er Vanløse,
hyltebjerg, Vanløse privat  skole samt skolen for udfordret  børn på Linde Alle.
>
>  En sammenlignelig vej er fx Gothersgade i Frederiksberg hvor der er gjort meget  for at  øge trafik
sikkerheden så det  blandt andet  er svært at  overhale og der er flere heller og fodgængerfelter.
>
>  Har  lokaludvalget  gjort nogle tanker når det  er Ålekistevej  vi har flest  trafikulykker i Vanløse?
>
>  Ser frem til at  høre fra jer.



>
>  Tak.
>
>  Bh
>
>  Rene
>
>
>
>  Sendt fra min iPad


